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Szarrowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkancow Wloclawka zwracam siq z proSba o zamontowanie sygnalizaclt

5wietlnej na przej(ciu dla pieszych na ulicy Wojska Polskiego . Przej(cie dla pieszych jest w

bezposrednim sqsiedztwie ze Szkolq Podstawowq i Przedszkolem im Ks. Jana Diugcsza. Ruch

na tym odcinku jezdni jest dwukierunkowy i w godzinach szczytu jest utrudnione przelscie

przez jezdnie. W trosce o bezpieczeristwo dzieci bedEcych uczniami tei szkoiy zamontowanie

takrel -sygnalizacji bytoby zasadne.
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